
TU møde 06.01.25 på Teams 

 

Deltagere: Allan Jessen, Martin Folmer, Martin Rasmussen, Tonny Jensen, Bjarne Petersen, Jørgen 

Erik Christensen og Michael Zimmermann (bestyrelsen). 

Afbud: Lea Mikkelsen 

Pkt. 1 Regler/ændringer – forslag om pointgivning i pokalkampe. Lige nu får alle ved samme antal 

scorede kegler samme point. Nyt forslag at ved samme antal kegler lægges pointene sammen, 

f.eks. 2 + 3 og deles, så man får 2,5 point. 

Egne kugler – der er kommet forslag om holdkugler, som er et nyt forslag. Procedure gennemgås. 

Afsætning på linoleum – som udgangspunkt står det ikke specifikt i reglerne, at der skal afsættes 

på linoleum. Der har blot altid været en forståelse herfor. Der er tilsyneladende flere ting, som har 

været underforstået, men som ikke står nedskrevet, så reglerne skal gennemlæses og tilrettes. 

Pkt. 2  Turneringsplanlægning – Tonny og Martin Folmer er i dialog med Allan Mortensen omkring 

hans involvering i turneringsplanlægning. Det vil nok have en økonomisk konsekvens, så 

bestyrelsen skal nikke ja til en eventuel involvering. 

Pkt. 3 – Pokalturnering – 2 semifinaler i hhv. Nyborg, som Svend står for og i Christiansfeld, som 

Inge står for. Der er hjælpere på plads. Der skal bestilles mad og drikke. De skal have medaljer, 

hvor der ikke står dansk mester på. 

Pkt. 4 – Vi har deltaget i Nation Cup med acceptabelt resultat. Vores bedste spillere kan godt spille 

lige op med tyskerne. Vi har haft knap 20 forskellige spillere i gang i ungdom i sæsonen, og 

tendensen er, at der kommer flere ind, end der forlader os.  

Pkt. 5 Lokale Mesterskaber – bemanding og baner på plads. 

Pkt. 6 Indbydelsen – der er styr på indbydelserne til mesterskaberne. 

Pkt. 7 DM – oldboys/girls tilpasset i antal. DM Classic – tovholder Lea? Bemanding og baner stort 

set på plads. 

Pkt. 8 Dommerne – vi kunne godt tænke os mere synlighed og respekt omkring dommerne. Både 

fra dommerne og overfor dommerne. 

Pkt. 9 Seniorer – møde i udvalget. De mangler viden omkring budget for DM. Der spilles efter lidt 

forskellige regler i regionerne, f.eks. om aflægning på linoleum eller direkte på banerne. Er det 

muligt med dommertilstedeværelse ved DM? Jørgen Erik vil gerne arbejde med at skabe 

aktiviteter for seniorer, der ikke p.t. deltager i turneringsspil, måske som nålestævner. 

Pkt. 10 Nyt fra Michael Zimmermann – der er udsendt forslag fra LOA omkring ændringer til 

turneringsplanlægning.  



Pkt. 11 Melding/orientering om baner – Bohlebaner i Lyngby er godkendt til turnering. 

Classicbanerne er der ingen afklaring på endnu. Bliver ikke klar i denne sæson. 

Pkt. 12 Turnering – ok på at der kan spilles på bohle banerne i Lyngby. Der er ingen afklaring på 

classicbanerne. 

Pkt. 13 Punkter til weekendmøde – Har vi styr på hjemmeopgaven? 

Pkt. 14 Eventuelt – Medaljer – 1. division og DM gamle (med dansk mester). 2. division, serierne, 

lokale senior og jysk/fynsk ungdom nye. 

Esbjerg har en ungdomsspiller, der har alderen til at rykke op, men ikke er mentalt klar – der skal 

søges dispensation skriftligt.  

 

Esbjerg, 11.01.25 

 


